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PROTOKÓŁ NR XXIX/21 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 24 czerwca 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Grzegorz Jankowski   - członek Komisji 

4. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

5. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1.  Pan Andrzej Chowis   - sekretarz powiatu 

2.  Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

3.  Pani Małgorzata Zygmunt  - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu   

     i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

4. Pan Jerzy Nowakowski   - dyrektor Powiatowego Młodzieżowego Domu 

        Kultury i Sportu w Wieluniu 

4. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (ZS nr 1) 

5. Pani Maria Mikoda  - p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 

6. Pan Dariusz Kowalczyk - Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu (ZS nr 2) 

6. Pani Katarzyna Wyrębak  - Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych (ZSS) 

7. Pan Mirosław Kubiak - Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach (SOSzW) 
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8. Pani Barbara Puchała - Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu (PPP) 

12. Pani Barbara Cichecka  - Dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu (MB) 

13. Pani Renata Tatara - Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO) 

14. Pan Zbigniew Wiśniewski - Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

15. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXIX posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVIII posiedzenia Komisji. 

5. Przeanalizowanie budżetów jednostek oświatowych – kontynuacja sprawy z XXXVIII 

posiedzenia Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 27 maja 

2021 r. 

6. Informacja pt. „Rola Cechu Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorców w Wieluniu 

w kształceniu zawodowym uczniów w Powiecie Wieluńskim”. 

7. informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw 

przez Zespół Szkół Specjalnych w Wieluniu”. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego.  

9. Raport o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 oraz zaopiniowanie projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wieluniu wotum 

zaufania. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2020.  
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu w Wieluniu za rok 2020. 

12. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

13. Zamknięcie XXIX posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXIX posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powitał radnych obecnych na XXIX posiedzeniu Komisji oraz zaproszonych gości.  

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

stwierdził, po imiennym wyczytaniu, że na 5 członków komisji obecnych jest 4, czyli obrady 

są prawomocne. Nieobecny radny Andrzej Jażdżyk. 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

odczytał proponowany porządek obrad i zapytał, kto ma uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego 

porządku obrad. 

 

Do zdalnego posiedzenia Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

w Wieluniu dołączył radny Andrzej Jażdżyk. Komisja obraduje w pełnym 5-osobowym 

składzie.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji (głosowało 5 członków komisji).  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXVIII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXVIII posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił 

zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXVIII posiedzenia 

komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXVIII posiedzenia komisji  

(głosowało 5 członków komisji). 

 

Pkt 5 

Przeanalizowanie budżetów jednostek oświatowych – kontynuacja sprawy  

z XXXVIII posiedzenia Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

 z dnia 27 maja 2021 r. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy radni zapoznali się z tymi budżetami poszczególnych jednostek? Powiedział, że 

nie widzi sprzeciwu. Udzielił głosu panu skarbnikowi Kaftanowi, który krótko sprecyzuje o co 

chodzi w tym punkcie. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli chodzi o budżet 

jednostek oświatowych, to zapotrzebowanie, które jednostki przedstawiły pierwotnie we 

wrześniu to była wartość 60 500 000 zł. W związku z tym, że później otrzymali informację nt. 

subwencji, która na podstawie jeszcze nie uchwalonego budżetu państwa, w pierwotnych 

założeniach wynosiła 44 885 000 zł. Przekazał, że spotkali się wtedy z dyrektorami i po 

pierwszym spotkaniu dyrektorzy zostali poproszeni o przeanalizowanie swoich budżetów 

i przedstawienie propozycji z czego mogliby zrezygnować, co nie jest jeszcze konieczne 

do wykonania. Poinformował, że po pierwszym spotkaniu zmniejszyli propozycje swoich 

wydatków o wartość 3 867 000 zł. Następnie odbyło się kolejne spotkanie, na którym 

dyrektorzy zostali wręcz zobligowani do jeszcze głębszego przeanalizowania i wtedy 

propozycja ich wydatków zmniejszyła się o 1 958 000 zł. Po trzecim spotkaniu o 387 tys. zł. 

Dodał, że w międzyczasie subwencja, po uchwaleniu budżetu państwa, z wartości 

44 885 000 zł została zmniejszona dla powiatu wieluńskiego o ponad pół mln zł i ostateczna 
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wartość subwencji wynosiła 44 346 006 zł. W związku z tym po trzecim ścięciu występuje 

brak środków w wysokości 9 400 000 zł. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powiedział, że przedstawi dyrektorom szkół te informacje, które on ma, ponieważ coś mu się 

nie zgadza, ponieważ on dostał informację dotyczącą budżetów poszczególnych jednostek 

oświatowych. Przekazał, że zgadza się z tą pierwszą wersją, o której mówił pan skarbnik, 

ponieważ rzeczywiście budżet poszczególnych szkół był mocno przewartościowany. Zgadza 

się z tym, że tam jest trochę za dużo tych pieniędzy jeżeli chodzi o planowanie tych 

poszczególnych budżetów. Jednak potem były te cięcia i z tego, co on ma informację, to te 

cięcia, które próbował przedstawić na poprzedniej komisji to nie są dane z października, 

tylko z grudnia. Po drugie te wszystkie dane, które ma, to w tym momencie to są budżety 

poszczególnych jednostek oświatowych, które były opiniowane na poszczególnych radach 

pedagogicznych. Powiedział, że przedstawi drugą wersję i trzecią wersję, tak już mocno 

pociętą, jeżeli chodzi o budżet. Jeżeli chodzi o I LO, to pierwsza wersja to jest 6 259 000 zł, 

II LO – 6 962 000 zł, Bursa – 1 607 000 ZŁ, Poradnia – 1 636 000 zł, PCUW – 1 183 000 zł, 

PMDKiS – 1 420 000 ZŁ, Gromadzice – 1 553 000 zł, ZSS – 2 989 000 zł, ZS nr 1 – 

najpierw maił wersję 9 086 400 zł, ale była korekta i było – 9 474 000 zł, ZS nr 2 – 7 054 000 

zł, ZS nr 3 – 3 400 000 zł. Po zsumowaniu tego wychodzi, że w tej chwili po tej drugiej wersji 

mają 43 153 380 zł. Gdyby to odjąć od subwencji oświatowej, która wynosi 44 346 000 zł, to 

i tak jest ponad 1 mln zł do przodu. W tym momencie jest to kwota, która pokrywa się tylko 

i wyłącznie z subwencji oświatowej. Powiat wieluński w ogóle nie dokłada do tego, a nawet 

jest 1 mln zł do przodu. Odczytał trzecią ostateczną wersję, która była bardzo mono pocięta 

przez poszczególne jednostki oświatowe.  W I LO to jest 6 001 100 zł, II LO – 6 842 000 zł, 

Bursa – 1 587 000 ZŁ, Poradnia – 1 633 000 zł, PCUW – 1 163 000 zł, PMDKiS – 1 414 000 

ZŁ, Gromadzice – 1 500 000 zł, ZSS – 2 900 000 zł, ZS nr 1 –– 8 930 900 zł, ZS nr 2 – 

6 848 000 zł, ZS nr 3 – 3 007 921 zł. Powiedział, że po tym ostatecznym cięciu suma wyszła 

mu 41 861 821 zł, co daje oszczędność już powyżej 2 mln 600 tys. zł, mówiąc nie tak 

szczegółowo. Zapytał, z czego się biorą te pieniądze, ponieważ jak rozmawiał z niektórymi 

dyrektorami szkół, to te budżety były zatwierdzone i przedstawione na radzie pedagogicznej, 

więc zastanawia się, gdzie są te braki? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest mu bardzo 

przykro, że po ostatniej komisji, pomimo tego, że umawiał się z radnym Grabowskim, 

że przyjdzie do niego i porozmawiają na ten temat, to radny nie znalazł czasu, a szkoda, 

ponieważ nie byłoby tych rzeczy, o których dzisiaj mówi. Po drugie, zapytał, czy pan 
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przewodniczący przeglądał uchwałę budżetową, którą radni będą procedować na najbliższej 

sesji, ponieważ już by się te kwoty z tym nie zgodziły. A po trzecie, to jeżeli radny Grabowski 

każe pracować dyrektorom na tych pieniądzach, które odczytał, to on bardzo współczuje 

dyrektorom, bo za chwile nauczyciele nie dostaną pieniędzy, jeżeli będą pracować na tym, 

o czym radny mówi. Stwierdził, że nie ma tutaj nad czym dyskutować i radny doskonale 

o tym wie, ponieważ budżet radni przyjęli w takiej formie z taką informacją, że te braki będą 

i będą je uzupełniać. Pierwszym uzupełnieniem tych braków jest nadwyżka budżetowa, 

którą będą przyjmować na sesji w poniedziałek. Ona w ogromnej większości idzie na 

oświatę. Kolejnym uzupełnieniem do tego realnego zapotrzebowania będą różne środki 

pozyskane z zewnątrz. Możliwe, że w wakacje albo we wrześniu. Powiedział, że nie dzieje 

się nic, co nie było zaplanowane, więc nie bardzo wie, o czym mają dalej dyskutować.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powiedział, że tutaj nie chodzi o to, aby dyskutować i kłócić się na temat pieniędzy, ale 

chodzi o to, żeby przedstawić realnie jak wygląda sytuacja finansowa poszczególnych 

jednostek szkolnych. Trzeba pewne rzeczy wyjaśnić, bo jeżeli słyszy, że muszą dokładać 

do subwencji, a tutaj nie wychodzi, aby cokolwiek można było dołożyć, a nawet mają 

oszczędności, jeżeli chodzi o subwencję oświatową. Jemu o to chodzi przede wszystkim.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie mają żadnych 

oszczędności, ponieważ to, o czym mówił pan skarbnik, czyli te ponad 9 mln 

na prowadzenie oświaty wydaje i nie mówi, że dokłada, bo to jest zadanie własne powiatu 

i ono jest subwencjonowane, ale jest zadaniem własnym i to trzeba prowadzić. Nie wie, 

o czym tutaj dyskutować, ponieważ od początku roku było wiadomo, ile oświata będzie ich 

kosztowała i te pieniądze trzeba będzie znaleźć w budżecie. Natomiast to, że na początku 

roku zostało to napisane tak, że w budżetach szkół jest mniej niż subwencja, to nie znaczy, 

że zostaje z subwencji cokolwiek. Bo trzeba jeszcze zorganizować tak budżet, żeby znaleźć 

środki, aby te wydatki na oświatę zwiększyć do realnych potrzeb.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powiedział, że pan wicestarosta go uspokoił i myśli, że wszystkich dyrektorów również, 

odnośnie pieniędzy mówiąc, że tych pieniędzy na pewno nie braknie. Pieniądze się znajdą 

na prowadzenie poszczególnych jednostek oświatowych. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, że radny Grabowski podliczył 

budżety jednostek powiatu wieluńskiego, dla których powiat jest organem założycielskim, ale 

przecież powiat ponad 2 mln zł z subwencji przekazuje w formie dotacji dla szkół 

niepublicznych. Dodał, że chodzi o liceum katolickie i szkoły prywatne. Powiat otrzymuje na 
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nie subwencję i przekazuje im w formie dotacji. To są też wydatki związane z oświatą. 

To nie są tylko te, które są wyszczególnione i dodał, że przy uchwalaniu budżetu jest 

jeszcze taki załącznik o udzielanych dotacjach. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

podkreślił jedną bardzo ważną rzecz, że subwencja oświatowa nie pokrywa w 100%  

kosztów prowadzenia poszczególnych jednostek oświatowych. Każdy organ prowadzący, 

czy to gmina, czy powiat, czy województwo mają obowiązek dołożyć do oświaty, ale bardzo 

boli go to, że na zebraniach, na sesjach mówi się o tym, że poprzez szkoły, przez jednostki, 

które podlegają pod subwencję oświatową, to one dołują finansowo powiat. On z tym się nie 

może zgodzić. Jeżeli chodzi o oświatę, to radni wiedzą doskonale, ale może mają inne 

zdanie na ten temat, ale do oświaty zawsze się będzie dokładało. To nie jest tak, że teraz 

jednak muszą dołożyć do oświaty. Nie. To jest normalna rzecz, że każda gmina, czy powiat, 

czy województwo dokłada do oświaty, tylko trzeba się zastanowić ile. Jeżeli subwencja jest 

na poziomie 44 mln 346 tys. zł i jeżeli dołożą do tej subwencji 4 mln zł, to podejrzewa, 

że dyrektorzy szkół spokojnie udźwigną ten budżet. Przypomniał, że każda jednostka 

oświatowa wchodzi w różne programy, oczywiście powiat musi dołożyć wkład własny, ale 

były takie sytuacje, że dyrektor jednej ze szkół dokładał z budżetu zatwierdzonego 

w grudniu, czy w styczniu. Powiedział, że będą zamykać tą dyskusję i zapytał, czy ktoś 

jeszcze chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nikt się nie zgłosił. Zamknął ten punkt. 

Powiedział, że jemu zależało na tym, aby to przedstawić i żeby ta dyskusja zaczęła się 

dziać. Powiedział, że przez lata zatwierdzano te budżety i on uważa, że powinno się 

dyskutować na temat budżetów poszczególnych jednostek oświatowych. Dodał, że ruchy, 

które będą robili w powiecie dotyczące jakichkolwiek oszczędności muszą bardzo mocno 

przemyśleć, ponieważ to nie mogą być takie przemyślenia z powietrza. To jest jego zdanie. 

Podziękował wszystkim dyrektorom szkół za przybycie na posiedzenie Komisji. Podkreślił, 

że pan wicestarosta zapewnił ich, że nie muszą się martwić o wypłaty, czy opłaty za energię, 

czy prąd, wodę. Do tego tematu może jeszcze kiedyś wrócą, ale na razie to tyle. 

Podziękował dyrektorom w imieniu Komisji za rok szkolny 2020/2021.  

 

Pkt 6 

Informacja pt. „Rola Cechu Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorców w Wieluniu 

w kształceniu zawodowym uczniów w Powiecie Wieluńskim”. 
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 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

stwierdził, że nie ma pana Witkowskiego z Cechu, ale jest pani dyrektor Maria Mikoda 

i udzielił jej głosu. 

 Pani Maria Mikoda – p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu omówiła przedmiotowy materiał. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że jeżeli 

chodzi o Zespół Szkół nr 3 to schodzi on z kosztów utrzymania warsztatów.  

 Pani Maria Mikoda – p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu zgodziła się z tym, ponieważ u nich w szkole odbywa się wyłącznie kształcenie 

teoretyczne przedmiotów ogólnych. Natomiast cały ciężar ponoszenia kosztów kształcenia 

pracownika młodocianego ponoszą pracodawcy. Szkoła już nie partycypuje w tych kosztach. 

Zauważyła, że można sobie wyobrazić fryzjera czy cukiernika, to oni tych materiałów 

zużywają bardzo dużo.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że pani dyrektor 

Elżbieta Urbańska-Golec napisała na czacie, że „Na warsztaty jest dodatkowa waga Panie 

przewodniczący, w związku z tym nie do końca jest to tak”. Powiedział, że rozumie, ale fakt 

jest faktem. Poprosił panią dyrektor Mikodę o przekazanie podziękowań nauczycielom 

za ten rok szkolny 2020/2021. Zapytał, kto jest za przyjęciem informacji? 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła informację pt. „Rola Cechu Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorców 

w Wieluniu w kształceniu zawodowym uczniów w Powiecie Wieluńskim” (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7 

Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez Zespół Szkół Specjalnych w Wieluniu”. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu pani dyrektor Wyrębak. 
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 Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

omówiła przedmiotową informację. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. Odniósł się do projektu 

„Dostępna szkoła” realizowanego przez ZSS. Powiedział, że to bardzo wspomoże finansowo 

Zespół Szkół Specjalnych i Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach, 

ponieważ ten projekt jest na 1 300 000 zł. Powiedział, że to jest super współpraca z panią 

Anną Pakułą, która została niedawno zatrudniona w Starostwie Powiatowym w Wieluniu, 

która zajmuje się stricte pisaniem projektów dotyczących szkół. Powiedział, że ma nadzieję, 

że rozkręci to wszystko jeżeli chodzi o pozyskiwanie środków zewnętrznych przez jednostki 

oświatowe. Ma nadzieję, że to będzie łatwiej. On zdaje sobie sprawę z tego, że do tej pory 

dyrektorzy szkół, czy dyrektorzy poszczególnych placówek sami pisali projekty i sami 

te projekty rozliczali i sami je przeprowadzali, a to jest ogrom pracy dla dyrektora szkoły i dla 

nauczycieli, którzy współpracują w tym momencie z danym dyrektorem szkoły. Powiedział, 

że wczoraj był na posiedzeniu rady pedagogicznej i pani dyrektor Elżbieta Urbańska – Golec 

wyraźnie tam powiedziała na temat projektu, który był pisany przez ZS Nr 1 przez panią 

dyrektor przy współpracy z nauczycielami. Przekazał, że nauczyciele to rozliczają 

i to prowadzą i tam jest spora grupa osób zaangażowanych w ten projekt. To jest ogrom 

pracy. Trzeba trochę tych dyrektorów odciążyć odnośnie tych projektów i może znajdzie się 

jeszcze jedna osoba, która wesprze panią Pakułę, jeżeli chodzi o pisanie projektów. Udzielił 

głosu pani dyrektor Elżbiecie Urbańskiej-Golec. 

 Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

powiedziała, że to nie jest tak, że te projekty piszą nauczyciele i poprosiła o skrupulatność 

w przekazywaniu tych informacji. Powiedziała, że pani Pakuła bardzo dużo im pomaga, 

ale to nadal oni muszą pisać te projekty i rozliczać itd. Stwierdziła, że pozyskiwanie środków 

przez wszystkie jednostki dotychczas było na bardzo wysokim poziomie, a problemem nie 

jest to, że nie korzystają z tych projektów, a problemem jest to, że bardzo często jest 

kwestia tych wkładów własnych. Nad tymi rzeczami można by się pochylić, jak to dalej robić. 

Zauważyła, że bardzo duża rola jest tutaj także Powiatowego Centrum Usług Wspólnych, 

ponieważ to PCUW rozlicza te projekty, a nie nauczyciele. To chciała sprostować.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował pani dyrektor za informację. Zapytał, czy ktoś ma jeszcze 

pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła informację pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Zespół Szkół Specjalnych w Wieluniu” (głosowało 

5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu pani naczelnik Zygmunt. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma pytania do pani naczelnik? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały? Poprosił o podniesienie 

ręki lub wpisanie się na czacie.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych na obszarze Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9 

Raport o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 oraz zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

w Wieluniu wotum zaufania. 
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 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

poinformował o zmianie podstawy prawnej ustawy o samorządzie powiatowym 

w przedłożonym projekcie uchwały i zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że pan starosta 

przedstawiał raport na ostatniej sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, kto jest za przyjęciem raportu oraz pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego 

projektu uchwały? Poprosił o podniesienie ręki lub wpisanie się na czacie.  

 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła Raport o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 oraz 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Wieluniu wotum zaufania (głosowało 5 członków Komisji). 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2020. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma pytania do w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały? Poprosił o podniesienie 

ręki lub wpisanie się na czacie.  
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie absolutorium 

dla Zarządu Powiatu w Wieluniu za rok 2020. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

poinformował o zmianie podstawy prawnej ustawy o samorządzie powiatowym 

w przedłożonym projekcie uchwały. Zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedmiotowego projektu uchwały? Poprosił o podniesienie ręki lub wpisanie się na czacie.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Wieluniu za rok 2020 (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 12 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Udzielił głosu panu Wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że czuje się 

w obowiązku, odnośnie tego, co było mówione na ostatniej komisji, kiedy mówił o tym, 

że będą wspólnie omawiać raport odnośnie audytu analizy organizacji i finansów oświaty 

powiatu wieluńskiego, i poinformował, że ten audyt spłynął do nich w terminie, 
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przeanalizowali go szczegółowo. Było również spotkanie z autorami tego raportu, 

przeprowadzili z nimi dyskusję i poprosili o doprecyzowanie, których aspektów. Podczas 

tej dyskusji uznali, ze ten raport wymaga delikatnych korekt i rozszerzenia przez autorów. 

Otrzymali już go rozszerzonego, więc myśli, że po rozmowach z dyrektorami trafi on także 

do Komisji. Zostanie on przedstawiony i będzie można wspólnie podyskutować na ten temat. 

Członkowie Komisji zobaczą bardzo wiele danych dotyczących oświaty i dających też 

pewien obraz, co można organizacyjnie poprawić, a co jest dobrze. Przekazał, że dużo 

rzeczy jest bardzo dobrze. Dodał, że zakończyła się procedura rejestracji kandydatur 

do szkół i powiedział, że przerosła ona ich oczekiwania. Bardzo wielu uczniów spoza terenu 

powiatu deklaruje chęć uczenia się w szkołach powiatu wieluńskiego. Nabór planowali na 

poziomie 900 uczniów, a w tej chwili jest ponad 1000. Przekazał gratulacje dla dyrektorów 

i dla zespołów, które planowały nabór, ponieważ została wykonana doskonała praca, mimo 

że było trudno i że był to czas inny niż zawsze. Jak tylko raport będzie gotowy 

do przekazania, to przekażą go na ręce pana Przewodniczącego i będzie się można z nim 

zapoznać.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

myśli, że radni wczytają się w ten audyt i stwierdził, ze można by ten audyt udostępnić także 

dyrektorom szkół, aby go sobie przeanalizowali.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dyrektorzy 

otrzymają ten audyt i wkrótce będzie również spotkanie z autorami tego audytu, którzy będą 

szczegółowo omawiali poszczególne placówki, więc ta analiza z dyrektorami myśli, 

że będzie nawet bardziej szczegółowa niż z komisja, ponieważ dla nich jest to bardzo cenna 

informacja zwrotna dotycząca działań, które wykonują. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o kontrolę zespołu Szkół nr 2. 

 Pan Andrzej Jażdżyk – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

że kontrola Zespołu Szkół  nr 2 odbędzie się w dniu 29 czerwca br. o godzinie 13.00. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś z członków Komisji ma jakieś pytania lub komunikaty? Nikt się nie zgłosił.  
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Pkt 11 

Zamknięcie XXIX posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zamknął XXIX posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 
 
Paulina Bednik 

Inspektor 


